

Football Against Racism in Europe (FARE) is organizing the campaign «Unite against Racism» in cooperation with the Foundation against Racism and Anti-Semitism GRA and other antiracist Swiss partners. This campaign consists of informational and entertaining activities, street football tournaments, a fanzine, announcements in the arenas and a systematic monitoring of racist incidents. The semifinals are dedicated to the slogan "Unite against Racism".

There will be interesting and entertaining activities against

racism at prominent spots in all four Swiss host cities:

The National Coalition Building Institute NCBI launches its "Peacecamp EURO2008" to get into dialogue with interested fans about racism in football, sensitize them and actively reduce prejudice. JUKO is present at UEFA EURO 2008™ with its "Stop Racism Kiosk". And in Geneva the Ligue contre le racisme et l'antisémitisme LICRA is organizing a *street football tournament* with anti-racist messages in cooperation with FARE. And in Liestal will be a European festival of the transcultural *street football*

*tournament* "Colorful plays well" that is organized by Infoklick.ch.

You'll find us here:

### **Basle**

Claraplatz: June 7-11

Messeplatz: June 19-26

### **Berne**

Aarberggasse: June 7-14

### **Geneva**

Place du Rhône: June 6-11

Place de Plainpalais: June 11-15

### **Zurich**

Limmatquai: June 13-18

### **Liestal**

9<sup>th</sup> Stadion: June 20-22



[www.farenet.org](http://www.farenet.org)

# fare

**FOOTBALL AGAINST RACISM IN EUROPE**



Football Against Racism in Europe (FARE) führt in der Schweiz in Kooperation mit der Stiftung gegen Rassismus und Antisemitismus GRA und anderen Schweizer Organisationen die Kampagne «Unite against Racism» durch. Diese Kampagne umfasst unterhaltsame Aktionsstände, Strassenfussballturniere, ein Fan-Magazin, Spots zum Thema Rassismus, welche in den Stadien zu sehen sein werden, sowie ein systematisches Beobachtungs- und Meldekonzept rassistischer Vorfälle. Die Halbfinal-Spiele stehen ganz unter dem Motto «Unite against Racism».

In allen Host Cities werden an prominenter Stelle spannende

und unterhaltsame Aktionen zur Prävention von Rassismus angeboten:

Das National Coalition Building Institute NCBI will mit dem «Peacecamp EURO2008» mit Fussballfans ins Gespräch kommen und diese für Rassismus im Fussball sensibilisieren. Die JUKO (Verein für soziale und kulturelle Arbeit) ist an der UEFA EURO 2008™ mit dem «*Stopp Rassismus Kiosk*» unterwegs. In Genf führt die Ligue contre le racisme et l'antisémitisme LICRA in Zusammenarbeit mit FARE ein *Strassenfussballturnier* mit antirassistischen Botschaften durch. Ausserdem findet in Liestal ein *Eurofestival der*

*transkulturellen Strassenfussball-Liga «Bunt kickt gut»* statt welches von Infoklick.ch organisiert wird.

Und hier findet ihr uns:

### **Basel**

Claraplatz: 7.–11. Juni

Messeplatz: 19.–26. Juni

### **Bern**

Aarberggasse: 7.–14. Juni

### **Genève**

Place du Rhône: 6.–11. Juni

Place de Plainpalais: 11.–15. Juni

### **Zürich**

Limmatquai: 13.–18. Juni

### **Liestal**

9. Stadion: 20.–22. Juni

**Für Menschenrechte**

**Gegen Rassismus**

